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Демин А.А. О юридических конструкциях и механизме гражданско-правового регулирования
В статье анализируется механизм гражданско-правового регулирования с точки зрения инструментального под-хода. 

Делается вывод, что механизм гражданско-правового регулирования конструктивен и основывается на нормах, 

связанных между собой существом регулируемых отношений, а также нормах, определяющих обстоятельства, при 

которых «включается» гражданско-правовое регулирование.
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Lobachevsky State University of Nizhny Novgorod, PhD (Law). On Legal Structures and the Mechanism of Civil Regulation
The article analyzes the mechanism of civil law regulation from the point of view of the instrumental approach. It is 

concluded that the mechanism of civil law regulation is constructive and is based on the rules related to each other by the nature 

of regulated relations, as well as the rules that determine the circumstances under which civil law regulation is “included”.
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